

日期：二零二四年十一月二十一日(星期四)

Date：21 November 2024 (Thursday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council

會議通告 Notice of Meeting

1. 醫院管理局藥物送遞服務
The Hospital Authority Medication Delivery Service
2. 黃宇翰先生提問：有關沙田區電話騙案及電話號碼實名登記事宜
Question Raised by Mr WONG Yue-hon on the Telephone Deception Cases in Sha Tin District and Real-name Registration for Phone Numbers
3. 區子安先生提問：有關沙田區野豬滋擾事宜
Question Raised by Mr AU Chi-on on the Nuisances Caused by Wild Pigs in Sha Tin District
4. 黃寶儀女士提問：有關石門河濱花園至第一城的蛇患事宜
Question Raised by Ms WONG Po-ye on Snake Infestation from Shek Mun Riverside Garden to City One
5. 龐愛蘭女士提問：有關推廣「全校園健康計劃」事宜
Question Raised by Ms PONG Scarlett Oi-lan on Promoting the Whole School Health Programme
6. 沙田區議會轄下委員會及工作小組報告
Reports of Committees and Working Group under the Sha Tin District Council